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VVD 11 B&O Risico

In 2021 wordt gecoördineerd gewerkt aan inzicht in ambtelijke inzet.  &  
Het verder uitrollen van de aanpak Zo doen we dat in Parkstad, in lijn 
met de aanbevelingen van de rekenkamercommissie, worden in 2021 
voortgezet. Voorgenoemde word als risico omschreven, hoe  moeten 
wij dit lezen?  Graag zien wij een nadere toelichting en uitleg  op en 
over dit specifiek genoemde risico.   

12 B&O Werving derden meddelen

Welk beslag legt het niet binnenhalen van derden middelen op de 
begroting van 2021? Welke prioritaire verschuivingen gaan er plaats 
hebben als er geen derden gelden/middelen tot beschikking komen? 

14 B&O Onvoorzien

Sanering Bergseweg 109. Daar bodemvervuiling reeds bekend was ten 
tijde van de aankoop, kan de post onvoorzien deze kosten niet dekken. 
uit welk potje komen de gelden voor sanering van het terrein?

21 Economie Wat gaan we er voor doen

VVD mist in het programma de aanstaande in ontwikkeling zijnde aan 
en verkopen van onroerend goed aan het Kerkplein. Wat is de huidige 
stand van zaken in herontwikkeling van het Kerkplein? Welke financiele 
consequenties hebben de nieuwe ontwikkelingen op de begroting?

22 Specifiek

Anders dan 'Het natuurtransferium Kunradersteengroeve zal uiterlijk 
begin 2021 worden opgeleverd'  1* Kan de portefuillehouder 'begin 
2021' definiëren? Zou volgens het uitvoeringsplan Infopoint en 
Natuurtransferium Kundersteengroeve dd: 14 Maart 2019  in Q1 2020 
de oplevering plaatsvinden van het natuurtransferium 
kunradersteengroeve, dit is niet gebeurd, 2* wat is en/of wat zijn de 
redenen van het niet opleveren? 3* Wat zijn de financiële 
consequenties voor de gemeente? 4* Hoe groot word de financiële 
schade door de vertraging van de oplevering ingeschat? 

25 Onderwijs Risico's

VVD is van mening dat met een (eventuele) overname van Cortemich 
door Innovo de gemeente het complete Voerendaalse onderwijs op het 
spel zet en uit handen geeft. Met de kennis van het op pagina 26 
genoemde risico 'Voortbestaan van basisonderwijs is niet alleen 
afhankelijk van de functionaliteiten van een gebouw. Als het 
leerlingenaantal beneden de opheffingsnorm daalt, financiering voor 
basisonderwijs wijzigt of de kwaliteit van het basisonderwijs een aantal 
jaren onder de maat is, stopt Innovo met het onderwijs in Ransdaal'.    
Waarom overweegt het college überhauptom zo'n risico in te gaan?  
Wegen de financiën voor het college zwaarder dan het basisonderwijs 
in Voerendaal?



30 Sport cultuur recreatie Wat gaan we daarvoor doen

De landschapselementen zullen kwalitatief en kwantitatief worden 
beschreven. Bescherming zal vervolgens door vastlegging van deze 
elementen in het Bestemmingsplan buitengebied worden 
afgedwongen.                            Met lede ogen zag VVD de verrijzenis van 
een mega pop-up restaurant in ons dierbare Voerendaalse landschap. 
Goed voor de economie maar desastreus voor de flora, fauna en onze 
leefomgeving. In hoeverre overweegt het college vervolg te geven aan 
mega pop-up events in ons nu nog beschermde landschap? In hoeverre 
waren de kosten van vergunning(traject) en handhaving in balans?   

41 Volksgezondheid millieu Wat gaan we daarvoor doen

Hoeveel overlast gevende bedrijven kent de gemeente Voerendaal? 
Hoeveel geld is gemoeid met beheersing cq bestrijding van die 
overlast? 

45 Duurzaamheid Wat gaan we daarvoor doen
Duurzaamheidslesprogramma, omvat dit  lesprogramma ook 
‘consuminderen’?

55 Grondbeleid Grondexploitaties

Ex marskramer en het naastgelegen cafepand zijn niet benoemd. Geeft 
het college hiermee aan dat er geen nieuwe ontwikkelingen gaande zijn 
wat betreft ontwikkeling kerkplein? 

58 Lokale heffingen Toeristenbelasting

‘De verwachting is dat de trend doorzet’ (het aantal overnachtingen) 
Waarom maakt het college geen pas op de plaats maar neemt het een  
financieel schot voor de boeg wetende dat door toedoen van de 
richtlijnen genomen door toedoen van het Covid een terugloop van het 
aantal toeristenbewegingen te verwachten is? 

59 Afvalstoffenheffing

Hoe beter de scheiding van het afval hoe hoger de kosten van de GR 
Rd4 worden. De Rd4 begint langzaam op een instituut te lijken alwaar 
de gemeenten geen grip meer op hebben. Wat is de verwachting hoe 
hoog de kosten voor gemeente, en inwoners oplopen tot 2024? 

105 OCK Financieel

U schetst dat ná besluitvorming door de raad de economische 
ontwikkelingen in een stroomversnelling zijn geraakt! (Met alle 
gevolgen van dien)  In de programmabegroting van 2019 en 2020  
schets u op enkele woorden na precies hetzelfde, hetgeen realistisch  
betekent dat de stroomversnelling door economische omstandigheden  
voor besluitvorming door de raad reeds gaande was. De nadelige 
financiële consequenties op de begroting van 2019 zijn ondertussen 
bekend. Met de kennis van de afgelopen boekingsjaren in gedachte,  
hoog schat u het risico van een miljoenen tekort in voor de begroting 
van 2021?   

Beheer en exploitatie 

Welke financiële reden? In welke order van grootte? En aan hóeveel 
voldoende gekwalificeerde vrijwilligers? moet de VVD denken om het 
beheer en exploitatie te doen slagen? 

Graag hoort de VVD uw definitie van ‘voldoende gekwalificeerde 
vrijwilligers’ voor bestuurstaken en beheerorganisatie.  



45-46 Duurzaamheid Algemeen

Er zijn in de afgelopen jaren duurzaamheids investeringen gedaan 
bijvoorbeeld het plaatsen van zonnepanelen op het gemeentehuis. 
Waar kunnen wij in de begroting terugvinden hoeveel Euro door 
plaatsing van de zonnepanelen bespaart is op de energierekening? Ten 
gunste van welk programma worden die bespaarde Euro’s toegekend? 

Hoeveel Km zijn door de 3 aangeschafte e-cars verduurzaamd sinds de 
ingebruikname September 2019? Wat is de schatting hoeveel Km er 
met de 3 voertuigen verduurzaamd gaan worden in 2021? Hoe vertaald 
die verduurzaming zich terug in de begroting? Hoe vertaald die 
verduurzaming zich terug in Euro,s? 

Algemeen
In hoeverre staat de begroting 2021 ten dienst van de inwoners van 
Voerendaal?


